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משה פוזיילוב: יש לא מעט אתגרים למפכ”ל הנכנס. הראשון במעלה הוא בניית תרבות ארגונית

בשב”כ זה  את  עושה  איילון  עמי  את  ראיתי  המשטרה.  בתוך  ומקצוענות  מקצועיות  יושרה,  של 

בצורה נפלאה ואת יובל דיסקין ממשיך זאת. ראיתי את יעקב גנות ז”ל עושה את זה בשירות בתי

הסוהר. זה יוסיף המון. לצד זאת הייתי מחזק את מערך השטח ואת השירות לאזרח. המשטרה

בטוחים להרגיש  שצריכים  מהאזרחים  מקבלת  היא  האמון  את  אבל  בפשע,  נלחמת  אומנם 

להסתובב ברחובות. צריך לחזק את מערכי השטח כדי שתחושת הביטחון והאמון של האזרחים

תתגבר.

הראיון המלא התפרסם בערוץ 7, בתאריך 29.08.2024.
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